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Wytrawny gracz, a jednak pierwszÄ… rundÄ™ przegraÅ‚. Mam na myÅ›li byÅ‚ego prezesa PZJ. 
Å•ukasz Abgarowicz zÅ‚oÅ¼yÅ‚ wszak dymisjÄ™, by powróciÄ‡ wzmocniony. Jego celem byÅ‚o
zmieÅ›Ä‡ obecny zarzÄ…d. Jednak nie udaÅ‚o siÄ™ zebraÄ‡ wiÄ™kszoÅ›ci podczas gÅ‚osowania,
jakie miaÅ‚o miejsce w poniedziaÅ‚ek 22 czerwca w siedzibie PZJ na Lektykarskiej. Dopiero co
wybrany na funkcjÄ™ przewodniczÄ…cego rady zwiÄ…zku Jacek Wolski zÅ‚oÅ¼yÅ‚ wniosek, aby
na najbliÅ¼szym zjeÅºdzie odwoÅ‚aÄ‡ obecny zarzÄ…d i wybraÄ‡ nowy. Wniosek nie przeszedÅ‚
stosunkiem gÅ‚osów 4 do 5. ChwilÄ™ wczeÅ›niej stosunkiem gÅ‚osów 5 do 4 kol. Wolski zostaÅ‚
wybrany przewodniczÄ…cym, a rywalizowaÅ‚ z Tadeuszem Szymoniakiem, który &ndash; jak
pamiÄ™tamy &ndash; dostaÅ‚ na zjeÅºdzie najwiÄ™cej gÅ‚osów spoÅ›ród wszystkich
dziewiÄ™ciorga wybranych do rady. 

Te dwa gÅ‚osowania pokazujÄ…, jak bardzo Å›rodowisko jest podzielone. Jak ostatnio siÄ™ coÅ›
waÅ¼nego rozstrzyga w gÅ‚osowaniach, to wyniki oscylujÄ… w granicach 49% kontra 51%. Nowy
prezes PZJ &ndash; ktokolwiek nim bÄ™dzie &ndash; stanie przed powaÅ¼nym wyzwaniem, jak
zasypaÄ‡ ten rów, który dzieli Å›rodowisko mniej wiÄ™cej na póÅ‚. Takiego stopnia skÅ‚ócenia nie
pamiÄ™tajÄ… najstarsi górale. A wszystko gÅ‚ównie dlatego, Å¼e ciÄ…gle pokutuje u nas
przeÅ›wiadczenie (kompleks?), Å¼e nikt z naszego grona nie jest godny byÄ‡ prezesem. Å»e
trzeba siÄ™gaÄ‡ po osoby z zewnÄ…trz, najlepiej polityków (bo bÄ™dÄ… otwieraÄ‡ wszystkie
drzwi), albo po biznesmenów (bo sypnÄ… kasÄ…). Z tym &bdquo;nikt&rdquo; to trochÄ™
przesadziÅ‚em, bo przecieÅ¼ dwie kadencje prezesem byÅ‚ czÅ‚owiek, który byÅ‚ (i jest nadal) jak
najbardziej z naszego grona. Marcin Szczypiorski wyrósÅ‚ z niego, a w drodze na stoÅ‚ek prezesa
przeszedÅ‚ wszystkie szczeble hierarchii zwiÄ…zkowej. PracowaÅ‚ oddanie i uczciwie, ale siÄ™
znudziÅ‚ Å›rodowisku. OczywiÅ›cie miaÅ‚ wady (kto ich nie ma), ale wiem, Å¼e sporo osób
spoÅ›ród tych, którzy mieli go doÅ›Ä‡ i gÅ‚osowali na jakÄ…Å› (bliÅ¼ej nieokreÅ›lonÄ…) zmianÄ™,
potem Å¼aÅ‚owali swojej decyzji.Czy bÄ™dzie druga runda?Teoretycznie gÅ‚osowanie w radzie nie
po myÅ›li byÅ‚ego Prezesa zamyka mu drogÄ™ do reelekcji. PrzecieÅ¼ byÅ‚oby bez sensu, aby
walczyÅ‚ o powrót do ukÅ‚adu, który mu nie odpowiadaÅ‚ &ndash; bez przerwy blokujÄ…cy go
zarzÄ…d, plus sekretarz generalny, który go &bdquo;zdradziÅ‚&rdquo;. Skoro zarzÄ…d i sekretarz
generalny siÄ™ ostali, to po co wracaÄ‡? Aby siÄ™ kopaÄ‡ z koniem? Sam zresztÄ… powiedziaÅ‚,
Å¼e &bdquo;nie ma tak duÅ¼o czasu, aby go traciÄ‡.&rdquo;Logika podpowiada, Å¼e przegrana w
pierwszej rundzie zakoÅ„czyÅ‚a tÄ™ walkÄ™. Jednak intuicja mówi mi, Å¼eby poczekaÄ‡, gdyÅ¼
byÅ‚y Prezes jest wytrawnym graczem, co wielokrotnie udowadniaÅ‚, i moÅ¼e jeszcze zrobiÄ‡
jakiÅ› ruch, który wszystkich zaskoczy.  Przy okazji warto zwróciÄ‡ uwagÄ™ na jeszcze jeden
aspekt sprawy ewentualnego powrotu byÅ‚ego Prezesa. To, co byÅ‚o wartoÅ›ciÄ… dodanÄ…, czyli
pozycja senatora rzÄ…dzÄ…cej partii, jesieniÄ…, po wyborach parlamentarnych, moÅ¼e siÄ™
zamieniÄ‡ w kulÄ™ u nogi zwiÄ…zku.To jeszcze nie demokracjaObjawiÅ‚ siÄ™ kandydat na
prezesa. Jak siÄ™ nazywa i kim jest, moÅ¼na siÄ™ dowiedzieÄ‡ z komunikatu, jaki siÄ™ pojawiÅ‚
na stronie internetowej PZJ. Warto przy okazji odnotowaÄ‡, Å¼e chyba po raz pierwszy waÅ¼na
informacja pojawiÅ‚a siÄ™ najpierw na stronie PZJ, a nie na portalu &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo;.
To wskazuje, Å¼e akcja byÅ‚a przemyÅ›lana i dobrze przygotowana. Jaka akcja? Okazuje siÄ™,
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Å¼e na zaproszenie peÅ‚niÄ…cego obowiÄ…zki prezesa Henryka ÅšwiÄ™cickiego do siedziby
PZJ przyjechali prezesi WZJ-tów w celu &ndash; jak gÅ‚osi komunikat: Omówienia  bieÅ¼Ä…cej
sytuacji zwiÄ…zanej z funkcjonowaniem ZwiÄ…zku. Przyjechali akurat w dniu pierwszego
zebrania rady zwiÄ…zku. I wÅ‚aÅ›nie podczas tego spotkania swojÄ… kandydaturÄ™ na Prezesa
PZJ zaprezentowaÅ‚ Pan MichaÅ‚ Szubski. Kandydat przedstawiÅ‚ swojÄ…
dÅ‚ugoterminowÄ… wizjÄ™ prowadzenia zwiÄ…zku i rozwoju sportu jeÅºdzieckiego w
Polsce, a takÅ¼e odpowiadaÅ‚ na pytania zebranych &ndash; jak gÅ‚osi komunikat. ApelujÄ™
do pana Szubskiego, aby nie poprzestaÅ‚ na prezentacji swojego programu prezesom WZJ-tów.
Jakkolwiek to oni rzÄ…dzÄ… obecnie polskim jeÅºdziectwem i sÄ… niewÄ…tpliwie najwaÅ¼niejsi,
to jednak nie sÄ… caÅ‚ym Å›rodowiskiem. SÅ‚usznie zaczÄ…Å‚ od tych najwaÅ¼niejszych, ale tym
maluczkim teÅ¼ siÄ™ naleÅ¼Ä… szczegóÅ‚y. Jaki ma program? Co konkretnie chce zrobiÄ‡?
Jakie ma priorytety? Te informacje powinny trafiÄ‡ do caÅ‚ego Å›rodowiska, a nie tylko do
wybranego grona. Tym bardziej, Å¼e nazwisko kandydata wielu osobom nic nie mówi. Ja np.
usÅ‚yszaÅ‚em je po raz pierwszy w Å¼yciu. Z prawdziwÄ… demokracjÄ… bÄ™dziemy mieli do
czynienia wówczas, kiedy program kandydata prezesów WZJ-tów nie tylko zostanie podany do
publicznej wiadomoÅ›ci, ale zostanie skonfrontowany z programem (programami) kontrkandydata
(kontrkandydatów) na tÄ™ funkcjÄ™. W obecnej sytuacji bardzo niewdziÄ™cznej funkcji.Marek
Szewczyk  
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